
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 27. februar 2024, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Dea Højlund Damsgaard 

 
 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 23.01.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Elevrådet har drøftet følgende på sidste møde: 
 

- Mere motion og bevægelse i timerne. 
- Evaluering af juleafslutningen i kirken. 
- Opmærksomhed på reglerne for vurderingen ift. julepyntskonkurrencerne. 
- Ønske om at multibanen snart bliver sat op.   
- Drøftelse af køkultur ved boden, samt regler for hvor der må spises.  

 

 
 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.           HM/CM 
 
Er der noget nyt?   
 

 
Sidsel, Heidi og Christian deltog i dialogmøde på rådhuset i går, mandag d. 26.02.24.  
 
Emnerne var særligt skolefællesskaberne og økonomi. Der blev fra politisk side efterspurgt ideer 
til arbejdet i skolefællesskaberne, samt mulige områder med rationaler i det samlede B&U.   
 
Der var en god dialog, og vi havde en oplevelse af, at der blev lyttet til de perspektiver skoler og 
forældre kom med. 
 
Der afholdes et nyt dialogmøde til april. 
 

 
 
 
 
 
 



 

4. Forældrestormøde d. 19. marts            HM/CM 
   
Indbydelse er sendt ud. Se bilag 1. Er der noget vi mangler at få styr på?   
 

 
- Der er pt. 64 tilmeldte. 
- Heidi og Christian indleder mødet og en fra arbejdsgruppen binder sløjfen fra kontaktfor-

ældremødet til aftenens stormøde. 
- Martin Glud er procesleder på mødet. 
- Christian sørger for post-it og flipover. 
- Print invitationer og hæng dem op / reminder ud på Aula. 
- Opslag på Facebook. Anne sender tekst til LC. 
- Forplejning: vand, kaffe og te. 

 

 
 
 

5. Emner fra kontaktforældremøde i efteråret            HM/CM 
   
Er der nyt fra arbejdsgruppen? Se emner i bilag 2 & 3.  
    
 

 
Arbejdsgruppen følger op efter stormødet. 
 

 
 
 

6. Budget 2024 og planlægning af næste skoleår          HM/CM 
 
Vi fortsætter drøftelsen af budget 2024. Se bilag 4. Derudover skal vi også drøfte prioriteringer i 
forhold til (de) kommende skoleårs planlægning.  
 

 
CM gennemgik skolens økonomi og rammerne for budgetlægningen. Budgettet for 2024 blev 
godkendt.  
 
Der bliver forventeligt 38 – 40 elever i kommende BH-klasse.  
 
Drøftelse af skoleårets planlægning, samt økonomiske prioriteringer til kommende skoleår. Føl-
gende blev besluttet: 

 
- Fra 6. klasse kan eleverne få fri i yderpositioner om eftermiddagen i stedet for at der skal 

bruges penge på en vikar. 
- Obligatoriske valgfag – skolebestyrelsen tilslutter sig muligheden for at gå fra tre til to 

valgfag i 7. og 8. og at skolen prioriterer de valgfag, hvor lærerressourcerne er bedst. 
- Skolebestyrelsen reducerer udgifterne til forplejning i forbindelse med møder. 
- Skoleboden (og dermed udgiften) fastholdes som et tilbud til eleverne. 
- Dimission – skolebestyrelsen ønsker at fastholde niveauet for dimissionen. 

 
  

 
 
 
 
 
 
 



7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Orientering/drøftelse af sammenhængsaftale. Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Mælkeordning – hvorfor og hvordan? Opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale 
budget – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering. 
Opfølgning på skolens principper/politikker.  
 

 
På næste møde fortsætter vi drøftelsen af økonomiske prioriteringer – herunder lejrskole.  
 

 
 
 

8. Meddelelser 
 

 
Intet til referat. 
 

 
 
 

9. Evt. 
 

Intet til referat.  
 

 


